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PROCES VERBAL 
încheiat astăzi 26. 01.2024 în şedinţa EXTRAORDINARĂ de îndată  a 

Consiliului Local Ibăneşti, jud. Vaslui 
       

  

 Lucrările şedinţei extraordinare de îndată  a Consiliului Local al 
comunei Ibăneşti, judeţul Vaslui, programantă începând la ora 12

00 
,  au loc 

în sediul BIBLIOTECII Ibăneşti. Bibliotecaru , d-na Bighiu Geta, deschide 
incinta bibliotecii la orele 12

30
, deși știa că la orele 12.00 încep lucrările 

ședintei de consiliu local, întrebată de ce nu a deschis biblioteca , acesta a 
afirmat că așa i-a transmis d-l primar. 
 Secretarul comunei Ibăneşti, Pîrlog George arată că şedinţa de 
astăzi a fost convocată în baza art. 133 alin. (2) lit. b); art.134 alin. (1) lit. b);  
din OUG 57/2019, privind Codul Administrativ,  fiind respectat termenul 
prevăzut de Ordonanța de Urgență a Guvernului nr. 57/2019 privind Codul 
Administrativ,cu modificările și completările ulterioare,  fiecare consilier 
primind invitaţia scrisă în care este precizată ordinea de zi, data, locul şi ora 
desfăşurării şedinţei. 
  Secretarul general al unității administrativ teritoriale Ibănești, 
prezintă consiliului local faptul că a fost întocmită întraga documentație 
pentru ca ședința să fie convocată prin dispoziția primarului, dar d-l primar 
nu a binevoit să semneze documentele, drept pentru care d-l consilier 
Bohodeanu Marian-Petru , a luat inițiativa solicitând consiliulului local 
convocarea în sedință la inițiativa consilierilor locali. Pentru convocare 
ședinței și-au dat aceeptul șase (din 11) consilieri locali, fiind respectate 
condițiile art.  133 alin. (2) lit. b) din OUG 57/2019. 
  Secretarul general al unității administrativ teritoriale Ibănești face 
prezenţa d-lor consilieri și constată că nu toți consilierii sunt prezenți. 
  Consilieri absenți nemotivat : d-na Dinuță Mioara ; 
  Consilier absent motivat : d-l Vladimir Marius Ovidiu( a plecat în 
afara tării pentru ași rezolva câteva probleme personale urgente)  
  La ședință participă și d-na Hurez Adriana( secretar școala 
Generală nr.1 Ibănești), d-l primar Pletea Benone, d-l Iacomi Ionel , 



consilierul personal al primarului și d-na Mocanu Alina –Miorela, consilier 
personal al primarului. 
 Având în vedere că procesul verbal al şedinţei anterioare a fost pus la 
dispoziţia d-lor consilieri, se supune la vot şi în unanimitate a fost aprobat 
fără modificări.  
 Se dă citire ordinii de zi :   
 
 1. Proiect de hotărâre privind aprobarea rețelei școlare aferente anului 
2024/2025 de pe raza UAT Ibănești;  
 2. Proiect de hotărâre privind desemnarea reprezentantului consiliului 
local Ibănești care va face parte din comisia pentru organizarea 
referendumului avand ca obiect demiterea primarului în funcție al comunei 
Ibănești( conform adresei cu nr 1192/22.01.2024 din partea Institușiei 
Prefectului Jud.Vaslui.  
 3. Interpelări 
Ordinea de zi   se supune la vot. 
      Se votează : 
 Cine este pentru ?   
 Cine este împotrivă ? 
 Cine se abţine ? 
  Cu unanimitate de voturi ordinea de zi este aprobată.    
  Se prezintă primul punct al ordinii de zi cu privire  la aprobarea 
rețelei școlare aferente anului 2024/2025 de pe raza UAT Ibănești; 
  La initiativa d-lor consilieri, d-na Hurez Adriana( secretar școală), 
explică d-lor consilieri necesiatate aprobării planului de școlarizare aferent 
anului 2024/2025, în caz contrar elevii din clasele I-IV, vor fi mutați la școala 
Băcani. 
  Se prezintă proiectul de hotărâre de către inițiator, referatul de 
specialitate , perecum și raportul la proiectul de hotărâre. 
  Cum nu mai sunt alte propuneri/întrebări cu privire  la aprobarea 
rețelei școlare aferente anului 2024/2025 de pe raza UAT Ibănești , d-l 
președinte propune supunerea proiectului la vot. 
 
Se votează:  
 Cine este pentru ?  
 Cine este împotrivă ?  
 Cine se abţine ?  



  Cu unanimitate de voturi se hotărăște  aprobarea rețelei școlare 
aferente anului 2024/2025 de pe raza UAT Ibănești , conform anexei care 
va face parte integrantă din Hotărâre de consiliu local. 
____________________________________________________________ 
 Se prezintă punctul al doilea din  ordinea de zi cu privire  la 
desemnarea reprezentantului consiliului local Ibănești care va face parte din 
comisia pentru organizarea referendumului avand ca obiect demiterea 
primarului în funcție al comunei Ibănești( conform adresei cu nr 
1192/22.01.2024 din partea Institușiei Prefectului Jud.Vaslui.  
 Secretarul general al UAT dă citire adresei cu nr. 1192/22.01.2024 din 
partea Institușiei Prefectului Jud.Vaslui, prin care se solicit desemnarea 
reprezentantului consiliului local care va face parte din comisia pentru 
organizarea referendumului avand ca obiect demiterea primarului în funcție 
al comunei Ibănești, aceentuând faptul că acest lucru se solicită ,,de 
îndată", adică imediat. Consiliul local având obligația de a da curs solicitării 
Instituției Prefectului , Jud.Vaslui, mai ales că acestă solicitare are la bază 
cerere cetățenilor din comuna Ibănești.Tot odată aduce la cunoștință 
consiliului local că proiectul de hotărâre este întemeiat din punct de vedere 
legal , acesta având fiint însoțit de referatul de aprobare, ca instrument de 
prezentare şi motivare, semnat de iniţiator; raportul compartimentului de 
resort din cadrul aparatului de specialitate al primarului( raport întocmit de 
către secretar); avizele cu caracter consultativ ale comisiilor de specialitate 
ale consiliului local. 
 Primarul,intervine și îndeamnă consilierii să nu fie de accord cu 
proiectul de hotărâre susținând faptul că de îndată, ar însemna 30 de zile și 
că d-l Prefect vrea să îl demită ilegal.De asemenea precizează faptul că va 
face solicitare către Instituția Prefectului Jud.Vaslui, prin avocat să i se 
înainteze notivele care au stat la baza cererii de demitere a primarului în 
funcție al UAT Ibănești. 
 Președintele de ședină d-l Bohodeanu Marina-Petru, prezință proiectul 
de hotărâre ca și inițiator, iar d-l  Primar indeamnă consilierii să nu fie de 
acarod cu proiectul de hotărâre. 
 D-l Președinte supune la vot aprobarea proiectului de hotărâre. 
Se votează:  
 Cine este pentru ? consilieri : Bohodeanu Marian-Petru(PNL); 
Ibănescu Elena(PNL); Ichim Mircia(PNL); 
 Cine este împotrivă ? consilieri : Sufragiu Lucian(PSD), Cîmpianu 
Ion(PSD) , Bîrsan Cătălin(PSD) , Giagu Dumitru (PSD) , Dimofte 
Mircea (PSD) , Mistrian Gheorghe Sergiu (PSD)  



 Cine se abţine ?  
 Cu majoritatea de voturi proiectul de hotărâre privind desemnarea 
reprezentantului consiliului local Ibănești care va face parte din comisia 
pentru organizarea referendumului avand ca obiect demiterea primarului în 
funcție al comunei Ibănești( conform adresei cu nr 1192/22.01.2024 din 
partea Institușiei Prefectului Jud.Vaslui, nu este aprobat. 
  
Interpelări:   
   D-l consilier Ichim Mircia, întrabă pe d-l primar, de ce 
indemnaizațiile de consilieri s-au dat decât celor din PSD, susținând faptul 
că și consilierii din PNL au fost prezenți la toate ședințele legal convocate. 
   Primarul, afirmă faptul că doar consilierii din PSD  au fost 
prezenți la ședință din punctual lui de vedere. 
   D-na consilier Ibănescu Elena, întrabă pe d-l primar, al cui 
este depozitul de piatră din punctul ,, Gornei", afirmand faptul că piatra din 
acel loc a fost cărată cu utilajele primăriei și cu ajutorul angajaților primăriei. 
   D-l Primar, afirmă că acel deposit de piatră aparține fiului 
său. 
   D-na consilier Ibănescu Elena, solicită d-lui primar 
documente justificative, care să dovedească cele spuse. 
 D-l Primar afirmă faptul că nu are documente justificative care să 
ateste cele spuse de el. 
   D-na consilier Ibănescu Elena, întrabă pe d-l primar de ce 
cei care nu beneficiază de iluminat public stradal sunt obligați să plătească 
acestă taxa. 
   D-l primar, afirmă faptul că cei care nu beneficiază de 
iluminat să facă cereri și vor fi scutiți de la plata taxei de iluminat. 
   D-l Consilier Giagu Dumitru, cere d-lui primar să se 
întrunească pentru a aproba taxele și impozitele locale pentru anul 2024. 
   D-l primar, afirmă faptul că e va ține ședință de consiliu local 
cu acest scop. 
   Cum nu mai sunt probleme de discutat d-l președinte de 
ședință Bohodeanu Marian -Petru,  mulțumește pentru participare și declară 
încheiate lucrările ședinței. 
 
  
   PRESEDINTE DE SEDINTA,                                        
    Consilier, Bohodeanu Marian-Petru 

        SECRETAR General U.A.T, Pîrlog George                                                                                    
                        


